

亚机联（201811）号文

关于举办2018第十二届VEX亚洲机器人锦标赛的补充通知

The 12th VEX Asia-Pacific Robotics Championship 2018

Supplementary notice

各有关单位、学校：

Dear units, schools:

亚洲机器人锦标赛是一项国际赛事，由亚洲机器人联盟主办，来自亚洲周边地区的青少年机器人爱好者参加此项比赛，旨在推动亚洲地区的机器人教育。

The Asia-Pacific Robotics Championship is an international event which is hosted by the Asian Robotics League (ARL), the teenagers from the Asian Pacific countries and regions take part in the robot competition.

2018 第十二届亚洲机器人锦标赛于11月30号-12月3号在澳门会展中心举行，为了便于组委会统一安排和管理，鉴于东莞国旅、陕西中旅、北京优创英才文化传播有限公司在历届赛事中为参赛队提供了便利的行程和优质服务，大赛组委会授权以上三家公司为第十二届亚洲机器人锦标赛国内赛队行程接待单位，授予澳门中旅为国际赛队行程指定接待单位，请所有参加澳门亚锦赛的赛队自选指定旅行社的行程安排，自行安排行程的赛队不予受理报名。授权有效期自2018年10月25日起至2018年12月3号活动结束。

2018 the 12th Asian Robotics Championships will be held at the Macau Convention and Exhibition Center from Nov. 30th to Dec. 3rd. In order to facilitate the unified arrangement and management of the organizing committee, in view of Dongguan International Travel Service Co., Ltd, Shaanxi China Travel Services Co., Ltd, and Beijing Youchuang Yingcai Culture Communication Co., Ltd. provided convenient travel and quality services for China teams in previous events. This authorization declared: the organizing committee of the competition authorized the above three companies to be the reception units of the China teams for the 12th Asian Robotics Championship, and awarded the China Travel Service(Macao) Ltd as the designated reception unit of the international teams tour. All participated teams of the Asian Championships in Macao should optional choose designated travel itinerary, if any own travel arrangements will not be accepted registration. Authorization is valid since 2018 Oct.25th, to Dec. 3rd the end of the event.

指定旅行社联系方式Contact Information

国内接待社东莞国旅 电话(tel): 吴秋冬: 13922986716 黄娴萍: 13922986723

国内接待社陕西中旅 电话(tel): 党鑫: 18629013186, 杜磊: 13384908442

国外接待社澳门中旅 电话((tel): 廖可君: 15338157223, 15344869266

Dongguan International Travel Service Co., Ltd,

Contact person : Wu qiudong: 13922986716, Huang Xianping:13922986723

Shaanxi China Travel Services Co., Ltd

Contact Person : Dang Xin : 18629013186 , Du Lei : 13384908442

China Travel Service(Macao) Ltd

Contact Person : Liao Kejun : 15338157223 , 15344869266

